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حدود 82 سال از تأسيس اتاق بندرعباس می گذرد. تا به امروز بيش از 80 
نفر در اين اتاق بعنوان هيأت رئيسه و اعضاء هيأت نمايندگان و 4 نفرنيزبا 

سمت دبيرکلی انجام وظيفه کرده اند. 
هدف همه فعالان بخش خصوصی و به طورکل هدف اصلی اتاق در همه 

ادوار، پيشرفت امور بازرگانی و صنعت و معدن بوده است.
و  معادن  صنايع،  بازرگانی،  اتاق  انتخابات  دوره  نهمين   1398 تيرماه   31
کشاورزی بندرعباس برگزار و 43 نامزد با يکديگر به رقابت پرداختند و در 
نهايت پس از رأی گيری از 633 نفر واجد شرايط 15 نفر به  عنوان هيئت 
انتخاب  هرمزگان  کشاورزی  و  معادن  صنايع،  بازرگانی،  اتاق  نمايندگان 

شدند.
اتاق بازرگانی، صنايع، معادن و کشاورزی هرمزگان در سال های اخير با 
تلاش هيئت نمايندگان اتاق،گام های بلندی برای توسعه فعاليت اقتصادی 

هرمزگان برداشته و به موفقيت های خوبی نيز دست يافته است. 
»محمدرضا صفا« رئيس اتاق بازرگانی، صنايع، معادن و کشاورزی هرمزگان 
اتاق  اين  فعاليت ها و موفقيت های  با خبرنگاران،  در نشستی مطبوعاتی 

را تشريح کرد.
رئيس اتاق بازرگانی، صنايع، معادن و کشاورزی هرمزگان گفت: هيات نمايندگان 
دور نهم با شعار اتاق شيشه ای و شفاف فعاليت خود را آغاز نمود و در اين چهار 
سالی که گذشت تمام سعی ما بر اين بود که بتوانيم مسير را برای فعاليت بخش 

خصوصی هموار سازيم.
وی،مهم ترين وظيفه اتاق بازرگانی، صنايع، معادن و کشاورزی هرمزگان را ايجاد 
هماهنگی و همکاری بين فعالان اقتصادی و صاحبان صنايع و معادن و از سوی 
ديگر تعامل و همکاری با حاکميت برای رفع مشکلات فعالان اقتصادی و تسهيل 
از  اقتصادی  فعالان  توانمندسازی  نيز  و  اقتصادی  فعاليت  به  مربوط  امور  در  گری 

طريق برگزاری دوره های آموزشی و ارائه مشاوره های مختلف کاری دانست.

توسعه فعالیت اقتصادی هرمزگان
اولويت  اقتصادی هرمزگان هستيم،  فعاليت  به دنبال توسعه  اينکه  بيان  با  »صفا« 
نخست اين اتاق را هموارسازی مسير برای گسترش فعاليت های اقتصادی و کمک 

به تجار و بازرگانان با استفاده از انعطاف قوانين و تعامل با حاکميت اعلام کرد.
»صفا« با اعلام اينکه اتاق بازرگانی استان،در سال گذشته به عنوان ششمين اتاق 
بازرگانی برتر کشور معرفی شد، خاطرنشان کرد: در حوزه آموزش نيز با برگزاری 
15۷ دوره آموزشی مورد نياز فعالين اقتصادی و آموزش 48 هزار ساعت نفر در رتبه 

نخست کشور قرار داريم.

تعلیق 120کارت بازرگانی
صفا  بابيان اينکه کارت بازرگانی افرادی که دفاتر فعاليتی نداشته اند، تعليق شده 
است خاطرنشان کرد: با راه اندازی مجدد دفتر و دريافت کد بيمه 90 درصد اين 

کارت های تعليقی بار ديگر به چرخه فعاليت بازگشتند.
وی آمار کارت های تعليقی در سال گذشته 120 کارت اعلام کرد که 90درصد آن 

امسال رفع تعليق شده است. کارت های بازرگانی فعال در استان يک هزار و 629 
فقره است. گواهی صادره مبدأ معتبر از ابتدای سال 98 تا پايان 1401 ،  12۷ هزار 
246 گواهی مبدأ به 80 کشور شامل امارات، عمان، هند، چين، تايلند، مالزی، قطر، 

روسيه، ويتنام، بحرين، سريلانکا، کويت، اندونزی و ..... بوده است.

عدم استقبال از خطوط پروازی عمان و قطر
رئيس اتاق بازرگانی، صنايع، معادن و کشاورزی هرمزگان همچنين به عدم استقبال 
خصوصی،  بخش  اولويت   کرد:   اظهار  و  اشاره  قطر  و  عمان  پروازی  خطوط  از 
درآمدزايی  است. سرمايه گذاری در خطوط پروازی و دريايی نيز همين گونه است 
تعداد خطوط  نشود  قطر  و  عمان  به  بندرعباس  پروازی  مسير  از  استقبالی  اگر  و 

کاهش می يابد.
از بندرعباس به عمان  وی ادامه داد: به علت استقبال اندک،  هفته ای يک پرواز 
باهنر و همچنين  از اسکله  بود دو کشتی  قرار  برقرارشده است. در بخش دريايی 
جاسک به کشورهای حوزه خليج فارس راه اندازی شود که به علت عدم استقبال، 

اين خط دريايی نيز بدون مشتری ماند. 

اتاق بازرگانی در کنار مردم
حوزه  در  گفت:  هرمزگان  کشاورزی  و  معادن  صنايع،  بازرگانی،  اتاق  رئيس 
اتاق بسيار کارنامه درخشانی دارد و جامعه اقتصادی  مسئوليت های اجتماعی نيز 
کنار  در  تمام قد  داشتند  کمک  به  نياز  مردم  که  برهه ای  هر  در  هرمزگان  استان 
آن ها ايستاده است که  تأمين تجهيزات و ملزومات موردنياز بيماران کرونايی جمعاً 
به  کمک   ،) و...  ماسک  و  ونتيلاتور  دستگاه  )خريد  تومان  ميليارد   34 ميزان  به 
به  (، کمک  ليردف + ميناب  در 2 مرحله  سيل زدگان شرق استان ) جاسک  + 
زلزله زدگان شهرستان فين بالغ  بر 20/000/000/000 ريال،  کمک به زلزله زدگان 
لنگه ) 10 کانکس + مواد غذايی و نيز جبران خسارت فعالين اقتصادی آبزی پرور 

در سايت  سايه خوش به  مبالغ 50/000/000/000 ريال ( می توان برشمرد. 
صفا اظهار کرد: احداث، تکميل و توسعه 15 مدرسه در استان، کمک به تکميل 
ريال،   20/000/000/000 ميزان  به  پزشکی  علوم  دانشگاه  شبانه روزی  داروخانه 

ميزان  به  غذايی  مايحتاج  تأمين  جهت  هرمزگان  استان  بهزيستی  به  کمک 
50/000/000/000 ريال و کمک به خريد 1000 تبلت برای دانش آموزان نيازمند 
در دوران کرونا و .... تنها بخشی از عملکرد اتاق در حوزه مسئوليت های اجتماعی 

است.

icc عضویت در
وی در ادامه به تشريح فعاليت های اتاق در بخش بين الملل پرداخت و گفت: در 
اين بخش می توان به اعزام هيات تجاری استان هرمزگان به عراق، عمان، قطر و 
تاجيکستان و آغاز مذاکره با کشورهای همسايه به ويژه کشورهای اکو برای تبادل 

تجاری اشاره کرد.
همچنين بزرگترين دستاورد ما در عرصه بين الملل پيوستن اتاق بازرگانی هرمزگان  
عنوان  به   )icc( المللی  بين  بازرگانی  اتاق  مبدا  گواهی  بخشی  اعتبار  زنجيره  به 

دومين اتاق کشور بعد از اتاق تهران بود. 
وی اضافه کرد: در خدمات و راه اندازی دفتر “کارنه تير” هرمزگان تلاش بسياری 
شد و اتفاق بزرگی رخ داد و در ماه آينده در ژنو سوئيس با سازمان “ايرو”، در بخش 
ترانزيت کالا در خصوص راه اندازی دفتر نمايندگی اين سازمان به عنوان هاب کشور 
و منطقه رايزنی کرده ايم که با تحقق اين موضوع درآمد ارزی کشور در حمل و نقل 

ترانزيت و کريدور ترانزيتی کشور افزايش می يابد.

انتقال کارت بازرگانی بنگاه ها به استان
وی در ادامه از انتقال کارت فعاليت بازرگانی  شرکت های نفت لاوان، نفت فلات 
قاره و نفت ستاره خليج فارس به هرمزگان خبرداد و گفت: اين اتفاق نشان دهنده 

حرکت مناسب در انتقال درآمدهای استان به درون هرمزگان است. 
اينکه 90  به  اشاره  با  هرمزگان  کشاورزی  و  معادن  صنايع،  بازرگانی،  اتاق  رئيس 
سهم  که  نيستند  بازرگانی  اتاق  عضو  هرمزگان  استان  بزرگ  های  شرکت  درصد 
استان برگردانده شود، اضافه کرد: اخيرا با رايزنی ها صورت گرفته در تلاشيم که 

بتوانيم کارت فعاليت بازرگانی شرکت های بزرگ را در هرمزگان فعال کنيم.
اينکار  با  اينکه  بيان  با  بازرگانی، صنايع، معادن و کشاورزی هرمزگان  اتاق  رئيس 
رود،  می  بالا  ها  زنی  چانه  قدرت  و  يابد  می  افزايش  هرمزگان  اقتصادی  قدرت 
خاطرنشان کرد: اميدوارم رسانه ها مطالبه گر اين موضوع بوده و در نتيجه تلاش 

شود تا هرمزگان در مسير توسعه گام بردارد.

افتتاح دفتر نمایندگی مستقل در شهرستان ها
»صفا« ، افتتاح دفتر نمايندگی مستقل در بندرلنگه، جاسک، ميناب، قشم و کيش 

را از برنامه های گسترش فعاليت اتاق در سراسر استان هرمزگان دانست.
وی بيان کرد: کسب رتبه نخست امنيت سرمايه گذاری و رشد اقتصادی در کشور 
استاندار  به ويژه  از تلاش مسئولين  برای هرمزگان دستاورد بزرگی است و نشان 

هرمزگان در اين زمينه است.
صفا در پايان با اشاره به اينکه در بحث توسعه بازار، بين الملل، تشکل ها و سياست 
های کلی در سه مرحله کوتاه مدت، ميان مدت و بلند مدت برنامه ريزی صورت 
گرفته است، خاطرنشان کرد: ميز هندوستان، پاکستان و روسيه در حال تداوم و 

تبادل نظرات طرفين است.

اقدام ماندگار ایزوایکو
آتش نشانان فداکار بندرعباس 

تجلیل شدند

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان تاکید کرد؛

توسعه فعالیت های اقتصادی و کمک به بازرگانان، اولویت اتاق بازرگانی 

فولاد هرمزگان،الگوی موفق در ورزش هرمزگان
توسعه ورزش استان، رویکرد مدیران فولاد؛
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هرمزگان من- همزمان با هفته دفاع مقدس و با حضور مدیرعامل ایزوایکو و فرمانده 
سپاه امام سجاد )ع( هرمزگان مسیر دسترسی و محوطه گلزار شهدای گمنام کوه امام 

خامنه ای »مدظله العالی« به بهره برداری رسید.
به دنبال رزمایش طریق القدس سپاه پاسداران در اریبهشت سال 1376 در منطقه 
عمومی گچین، مقام معظم رهبری)مدظله العالی( از بالای کوهی در این روستا از 
به یمن  این منطقه  اند و ساکنین اهل سنت  انجام داده  منطقه رزمایش دیده بانی 
ورود رهبر فرزانه انقلاب بر بلندای مشرف بر منطقه گچین، این ارتفاع را به نام امام 

»خامنه ای« نامگذاری کردند.
اسفندماه سال 1395 نیز با ورود پیکر 25 شهید گمنام دوران هشت سال دفاع مقدس 
از  تن  پیکر مطهر سه  روستای گچین  اهالی  به درخواست  بنا  استان هرمزگان  به 

شهدای گمنام بر بلندای کوه امام خامنه ای )مدظله العالی( آرام گرفت.
با تدفین شهدای گمنام بر بلندای کوه امام خامنه ای )مدظله العالی(، سپاه پاسداران 
با همراهی برخی از خیرین منطقه شروع به ساخت و تکمیل زیرساخت های گلزار 
شهدای این کوه کرد که در این میان مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران 

)ایزوایکو( همواره نقشی مؤثر و حضوری پررنگ داشته است.
در راه تکمیل زیرساخت های گلزار شهدای کوه امام خامنه ای »مدظله العالی« یکی 
از مهمترین موارد راه دسترسی به گلزار شهدا بود که همزمان با هفته دفاع مقدس و 

با همکاری سپاه پاسداران انقلاب اسلامی و مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل 
ایران آسفالت و به بهره برداری رسید. 

در این مراسم سردار سالاری فرمانده سپاه امام سجاد )ع( استان هرمزگان، دکتر 
ایزوایکو، سرهنگ ماندگاری  سلمان ضربی مدیرعامل و نایب رئیس هیئت مدیره 
مسئول  باوقار  سرهنگ  بندرعباس،  پاسداران  سپاه  بسیج  مقاومت  ناحیه  فرمانده 
دفتر  والمسلمین خالصی مسئول  استان و حجت الاسلام  بسیج سازندگی  سازمان 

نمایندگی ولی فقیه در ناحیه بندرعباس حضورداشتند.
بدون تردید، مهم ترین هدف شهدا، احیای دین، ابقای سنت و حرکت درمسیر امامت 
و ولایت امامان معصوم )ع( بود. مقام معظم رهبری »مدظله العالی«( می  فرمایند: 

»زنده نگهداشتن یاد و خاطره شهدا کمتر از خود شهادت نیست«. 
امام  کوه  بلندای  بر  گمنام  شهیدان  مطهر  پیکر  تدفین  ابتدای  از  ایزوایکو  مجتمع 
خامنه ای )مدظله العالی( گچین تا به امروز همواره از حامیان اصلی ساخت و توسعه 
بلکه یک  نه یک وظیفه  را  این همراهی  و  است  بوده  گلزار شهدا  این  زیرساختی 

سعادت می داند.
بدون شک این اقدام ماندگار مدیرعامل مجتمع ایزوایکو در جهت زنده نگه داشتن 
یاد و خاطره شهدا می تواند الگویی برای سایر صنایع و دستگاه های مختلف باشد.

ضرب  تعیین  با  بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  من-  هرمزگان 
الاجل از شهردار خواست برای حل مشکل تسری ضوابط پیمانی کارکنان 

و کارگران شهرداری بندرعباس اقدام نماید.
به شهرداری یک هفته فرصت  باره عنوان کرد:  این  در  نظری   مصیب 
داده می شود که نسبت به حل مشکل تسری ضوابط پیمانی اقدام نموده 

و گزارش آن را به شورای شهر اعلام نماید.
وی ادامه داد: طی روزهای اخیر و به محض اطلاع از مشکل و نارضایتی 
در  فوریت  قید  با  موضوع  بلافاصله  شهرداری،  پرسنل  برای  شده  ایجاد 
دستور کار قرار گرفت و تاحصول نتیجه مطلوب این پیگیری ادامه خواهد 

داشت.
وی در پایان خاطرنشان کرد: شورا و شهرداری باید امنیت شغلی کارکنان 
و  زحمتکش  کارگران  حقوق  از  و  نموده  تامین  را  شهرداری  کارگران  و 

کارمندان پرتلاش شهرداری صیانت نماید.

هرمزگان من- جشن ازدواج 65۰ زوج شیعه و اهل سنت هرمزگان 
با سعادت رسول مهربانی ها به همت قرارگاه  امشب در شب میلاد 
مدینه منوره نیروی زمینی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی برگزار شد.

ازدواج 65۰ زوج جوان شیعه و سنی در ساحل شهر   مراسم جشن 
این شهر برگزار و به هر  از مردم  نفر  با حضور هزاران  بندرعباس و 
کدام از زوج ها، جهیزیه هدیه رهبر معظم انقلاب اسلامی نیز اهدا شد.
سپاه  زمینی  نیروی  منوره  مدینه  قرارگاه  همت  به  که  مراسم  این 
پاسداران انقلاب اسلامی و با همکاری شهرداری بندرعباس و کمیته 
امداد امام خمینی برگزار شد، در شب میلاد با سعادت رسول مهربانی 

ها جلوه باشکوهی به ساحل بندرعباس بخشیده بود.

سردار مارانی: سپاه در همه صحنه ها کنار مردم 
است

سردار محمد مارانی فرمانده قرارگاه مدینه منوره نیروی زمینی سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی در سخنانی کوتاه در این مراسم با اشاره به 
تأکید همه بزرگان دین بر حفظ وحدت و انسجام در جامعه اسلامی، 
یکی از جلوه های باشکوه وحدت در جامعه را تمسک یافتن به مشی 
و روش رسول خدا )ص( دانست و خاطرنشان کرد: برنامه این جشن، 
اهدای 65۰ جهیزیه به 65۰ زوج شیعه واهل سنت در هرمزگان است 
تا همگان بدانند که هرمزگان جلوه واقعی وحدت میان مذاهب است.

هرگز  هرمزگان،  آگاه  مردم  و هوشمندی  هوشیاری  با  وی،  گفته  به 
سنی  و  شیعه  و  نشده  ایجاد  آنان  میان  تفرقی  نقطه  ترین  کوچک 

مرزداران غیور ایران اسلامی و مدافعان خلیج همیشه فارس هستند.
سردار مارانی همچنین تأکید کرد: سپاه در همه صحنه ها در کنار مردم 
است و تسهیل و ترویج ازدواج آسان به عنوان یکی از سنت های الهی 
همواره مورد تأکید رهبر فرزانه انقلاب اسلامی نیز بوده و ما در قرارگاه 
مدینه منوره نیز تلاش کرده ایم تا در این راستا در این شب باشکوه، 

گامی در خدمت به مردم عزیز این استان برداشته باشیم.

سردار حزنی: قرارگاه مدینه منوره تبلور مردم داری 
است

سردار ضیاالدین حزنی دبیر قرارگاه محرومیت زدایی کل سپاه فرمانده 
نیز امشب در این مراسم باشکوه با تجلیل از اقدام ارزشمند قرارگاه مدینه 
منوره نیروی زمینی سپاه، اظهار کرد: این قرارگاه و نیز دیگر یگان های 
سپاه مستقر در هرمزگان در مواقع مختلف در کنار مردم خوب و مومن 
اند  بوده  بحران  در  آنها  یاریگر  و  اند  ایستاده  مدار هرمزگان  و ولایت 
میلاد رسول خدا  در شب  باشکوهی  برپایی جشن  نیز شاهد  امشب  و 
این  تهیه جهیزیه  راهی خانه بخت می شوند و  هستیم که 65۰ زوج 

عزیزان از سوی رهبری معظم انقلاب اسلامی هدیه شده است.
باور  نظام جمهوری اسلامی یک  تأکید کرد: وحدت در  وی همچنین 
عمیق و درونی است و بدانید که دشمن از وحدت و برادری ملت ایران 
واهمه دارد و آن را سدی بر سر راه توطئه افروزی های خودش می داند 
و به همین دلیل است که به هر بهانه های تلاش می کند تا این وحدت 

میان ملت ایران را خدشه دار کند.
سردار حزنی همچنین تأکید کرد: اشتراکات میان همه ما مردم مسلمان 
دشمنان  های  دسیسه  به  توجهی  نباید  که  است  زیاد  قدری  به  ایران 
داشته باشیم چرا که امنیت و اقتدار ایران مورد حسد و غضب آنها است.
در این مراسم، برنامه های مفرح جنابندان، طنز و نیز نورافشانی اجرا و 
به هر زوج نیز یک جهیزیه هدیه رهبر معظم انقلاب اسلامی اهدا شد.

هرمزگان من- آئین رونمایی از زیباسازی پل ولی عصر در بندرعباس 
همزمان با جشن آغاز امامت حضرت مهدی )عج( با حضور مهدی 
نوبانی شهردار بندرعباس، اعضای شورای اسلامی شهر بندرعباس، 
از  تعدادی  بندرعباس،  شهرداری   2 منطقه  مدیر  احمدی  مهدی 

مدیران شهرداری و جمعی از شهروندان برگزار شد.
مهدی نوبانی، شهردار بندرعباس در مراسم رونمایی از زیباسازی پل 
ولی عصر )عج( که با جشن سالروز آغاز امامت حضرت مهدی)عج( 
همراه بود، ضمن تبریک به مناسبت هفته دفاع مقدس و تشکر از 
ایثارگران و جانبازان که باعث ایجاد امنیت و آرامش مردم هستند، 
اظهار کرد: این پل به پل ولی عصر )عج( معروف است که رونمایی 
از زیباسازی این پل همزمان با جشن سالروز امامت حضرت مهدی 
تبریک  استان  را خدمت مردم عزیز  این جشن  و  بوده  )عج( همراه 

می گویم. 
نوبانی گفت: یکی از وظایف ذاتی شهرداری توجه به زیباسازی شهر و 
بهبود فضای موجود در مناطق مختلف است که می تواند بستر رغبت 
و علاقه مندی بیشتر شهروندان را به فعالیت های مختلف فراهم کند. 
شهردار بندرعباس افزود: زیباسازی سیمای شهری نه تنها به شادابی 
و نشاط هموطنان کمک می کند بلکه زمینه ای را فراهم می  نماید تا 

گردشگران از این فضا بهترین استفاده را کنند. 
نوبانی به نورپردازی پل ولی عصر اشاره کرد و گفت: زیباسازی این 
پل توسط شهرداری منطقه دو انجام شده است. ستون های این پل 
از درخت لور و سقف آن به صورت سه بعدی همراه با تصاویر پرندگان 

دریایی بوده و نورپردازی زیبایی نیز شده است. 
جمله  از  شهرداری  دیگر  پروژه های  به  ادامه  در  بندرعباس  شهردار 
ایستگاه کارگری اشاره کرد و افزود: هر هفته پروژه های شهرداری در 
سطح شهر بندرعباس برنامه خواهیم داشت که یکی از این پروژه ها 
ایستگاه کارگری است که به همت شهرداری منطقه یک، سازمان 
به  مراسمی  در  به زودی  کارگر،  خانه  و  شهری  خدمات  و  میادین 

بهره برداری خواهد رسید . 
نوبانی از افتتاح پارک باغ وحش مصنوعی »ساوانا« خبر داد و افزود: 
پیامبر اکرم)ص(، پارک باغ وحش  آینده، به مناسبت میلاد  در هفته 
مصنوعی ساوانا که در همجواری پارک دباغیان واقع شده و 6۴ گونه 

از حیوانات در آن وجود دارد، به بهره برداری خواهد رسید. 
شهردار بندرعباس در پایان به پروژه های دیگر نیز اشاره کرد و گفت: 
پروژه های دیگری نیز در شهرک پیامبر اعظم )ص(، گلشهر شمالی 
و  بهره برداری  مراسم هایی  طی  که  داریم  اجرا  دست  در  پردیس  و 

کلنگ زنی خواهند شد. 
مهدی احمدی،مدیر منطقه دو شهرداری بندرعباس گفت: در راستای 
زیباسازی پل ولی عصر)عج( اقداماتی با هدف زیبایی و بهبود منظر 
و سیمای شهر و همچنین جلب رضایت شهروندان انجام شده است.  
جمله  از  اقداماتی  پروژه  این  اجرای  برای  نمود:  عنوان  احمدی 
رنگ آمیزی سقف روگذر به مساحت 1۸۰۰ مترمربع و بدنه سازی ۸ 
المان تنه درخت، ساخت و نصب کتیبه طبیعت در  ستون  به شکل 
ضلع شمالی روگذر به مساحت 39 مترمربع، اجرای چمن مصنوعی به 
مساحت ۴۰۰ مترمربع، نصب 7 نیمکت  چوبی، رنگ آمیزی جداول به 
طول 5۰۰ متر، نصب 1۴ پایه  روشنایی و 6 دستک متصل به سقف 
نورپردازی  پایه جهت   ۴۴ جمعاً  نصب  و  و  روگذر  نورپردازی  جهت 
رنگ آمیزی  و  نور  برج  یک  نصب  روگذر،  پیرامون  سبز  فضای 
مترمربع   1۰۰ مساحت  به  روگذر  غربی  و  جنوبی  ضلع  دیواره های 

انجام شده است. 
سبز  فضای  و  روگذر  کل  مساحت  مجموع  در  است،  ذکر  به  لازم 

پیرامون که زیباسازی و نورپردازی شده 172۰۰ مترمربع است.  
آغاز  جشن  برگزاری  با  همراه  پروژه  این  از  رونمایی  است،  گفتنی 
امامت حضرت مهدی)عج( با حضور شهروندان عزیز و هنرمندان برتر 
استان انجام و همچنین ویژه برنامه هایی برای کودکان با همکاری 

شهر دوستدار کودک بندرعباس، برگزار گردید.

هرمزگانی ها چشم ها را  
خیره کردند

هرمزگان من- برای اغلب مردم کشورمان فصل تابستان، فصل سفر 
و تفریح است. استان خراسان رضوی و به ویژه مشهد مقدس یکی از 
مهمترین مناطقی است که بسیاری از مردم استان هرمزگان به این 

استان و شهر مقدس مشهد سفر می کنند.
مردم استان ارادت خاصی به ائمه دارند. مردم استان هرمزگان،مردمی 
ولایتمدار و عاشق اهل بیت هستند.این مردم شهیدپرور از کوچک و 
بزرگ آنقدر دلداده ائمه اطهار هستند که در برنامه های  مختلف دینی 

و مذهبی حضوری پررنگ دارند.
تابستان امسال، مشهد مقدس برای مردم استان حال و هوای خاصی 
داشت. روزهای پایانی دهه سوم ماه صفر نزد مردم ما دارای ارزش 
و اهمیت خاصی است. از رحلت جانگداز رسول اکرم)ص( تا شهادت 

مظلومانه امام هشتم امام رضا)ع( روزهای حزن واندوه است.
خود  و  ابتکاری  در یک حرکت  رضا)ع(  امام  عاشق  های  هرمزگانی 
جوش و برای نخستین بار اتفاق تاریخی رقم زدند. حضور و مشارکت 
مردم ولایت مدار استان در اجرای مراسم عزاداری در آستان مقدس 
علی بن موسی الرضا در دهه پایان ماه صفر و ایام شهادت آن امام 
همام ،صحنه ای بی نظیر از ارادت این مردم به مولا و مقتدای خود 

به نمایش گذاشته شد. 
این مراسم که با حضور محبان اهل بیت و اعضای هیئت های مذهبی 
)ع( و صحن قدس حرم مطهر  امام حسن مجتبی  استان در صحن 
رضوی و با حضور مداحان و سخنرانان برجسته استان به همراه تجلیل 
از خانواده شهید مدافع حریم ولایت مجتبی دوماری برگزار شد مورد 

توجه و استقبال کم نظیر مردم و زائران قرار گرفت.
شیعیان  هشتم  امام  وصف  در  هرمزگان  سخنرانان  مراسم،  این  در   
مطالبی بیان کردند و مداحان استان هرمزگان نیز به مداحی و عزاداری 
خارجی  و  ایرانی  زائران  و  مجاوران  توجه  مورد  که  پرداختند  سنتی 

قرارگرفت. 
حضور منسجم، پرشور و باشکوه هرمزگانی ها برای نخستین بار به 
صورت رسمی در ایام شهادت حضرت رضا در حرم منور رضوی در 
تاریخ سراسر حماسه این مردم شیفته امام رضا)ع( و اهل بیت عصمت 

و طهارت ماندگار خواهدشد.
برپایی موکب شهیده فاطمه نیک،موکب شهید مدافع امنیت مجتبی 
امیری دوماری و ارائه خدمات مختلف از سر شوق به زائران و مجاوران 
این امام همام از دیگر برنامه های هرمزگانی ها به مناسبت امام هشتم 

شیعیان جهان در مشهد مقدس بود.
استان و در  بین مردم  بازتاب خوبی  آنقدر  این حرکت هرمزگانی ها 
صبرانه  بی  مراسم  این  جاماندگان  که  است  داشته  کشوری  سطح 
منتظرند تا برای سال آینده،چنین مراسم هایی باشکوه تر و با حضور 

بیشتر مردم هرمزگان برگزار شود.
برنامه  ائمه اطهار،از برپایی چنین  حال که مردم قدرشناس و عاشق 
دنبال  به  که  است  استان  مسئولان  وظیفه  کنند،  می  استقبال  هایی 
تداوم اینگونه مراسم ها باشند تا اعتقادات مردم و به ویژه جوانان و 

نوجوانان نسبت به ائمه محکم تر شود.

یادداشت حرکتی که می تواند الگویی برای صنایع باشد؛

اقدام ماندگار ایزوایکو

جشنواره خدمت شهرداری ادامه دارد

ضرب الاجل رییس شورای شهر به 
شهرداری بندرعباس

سپاه ۶۵۰ زوج شیعه و اهل سنت را 
راهی خانه بخت کرد
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اجتماعی

هرمزگان من- به مناسبت هفتم مهر ماه روز ایمنی و آتش نشانی از آتش نشانان 
شهرداری بندرعباس تجلیل و قدردانی شد. 

 به مناسبت هفتم مهرماه روز آتش نشانی و ایمنی مراسم تجلیل از نیروهای خدوم 
و پرتلاش آتش نشانی شهرداری بندرعباس و همچنین گرامی داشت یاد و خاطره 
شهدای آتش نشان شهیدان فواد اورنگی، برکت جوذری و اسحاق مرادزاده با حضور 
مرودی  محمد  شهر،  اسلامی  شورای  اعضای  بندرعباس،  شهردار  نوبانی  مهدی 
فرماندار بندرعباس و جمعی از مسئولین شهر بندرعباس از آتش نشانان شهرداری 

بندرعباس تقدیر شد. 
مهدی نوبانی، شهردار بندرعباس در این مراسم ضمن تبریک هفته وحدت و گرامی 
داشت یاد و خاطره شهدای آتش نشان در شهرداری بندرعباس، هفتم مهر را روز 
و  رئیس  از خدمات شایسته  و  دانست  فداکار  و  برکف  آتش نشانان جان  از  تجلیل 
این سازمان تقدیر و تشکر نمود و گفت: شغل آتش نشانی شغلی بسیار  کارکنان 

شریف و ارزشمند است.
نوبانی با بیان اینکه مأموریت آتش نشانی فرا منطقه ای است خاطر نشان کرد: شما 
آتش نشانان با همتی بالا و زحمت های طاقت فرسا به صورت شبانه روزی نه تنها 
در شهر بندرعباس بلکه در هر جایی از استان هرمزگان که نیاز باشد به خوبی ایفای 
نقش می کنید و در هنگام وقوع حادثه با از خودگذشتگی از هیچ تلاشی فروگذار 

نیستید. 
شهردار بندرعباس در ادامه بیان کرد: در سال گذشته حدود 3600 عملیات اطفای 
حریق و امداد و نجات توسط آتش نشانی شهرداری بندرعباس انجام شده است و 
در هر سه روز نیز به طور میانگین حدود 500 تماس با شماره 125 سازمان آتش 
نشانی شهرداری بندرعباس گرفته می شود که در حوزه های تصادف، حریق، امداد 

و نجات، غرق شدگی و... حداقل 20 تا 30 عملیات انجام می شود. 
شهردار بندرعباس با اشاره به هفته دفاع مقدس گفت: رزمندگان اسلام در دوران 
هشت سال دفاع مقدس از خاک پاک میهن اسلامی ایران دفاع کردند، لذا ارزش 
زحمات و خدمات شما آتش نشانان عزیز که برای نجات مردم از جان و مال و خانواده 
های خود می گذرید، همچون ایثارگریهای رزمندگان در دوران جنگ تحمیلی است.

از  بندرعباس در راستای حمایت  از مجموعه شورای اسلامی شهر  تقدیر  با  نوبانی 
سازمان آتش نشانی افزود: با حمایت های اعضای شورای اسلامی شهر بندرعباس، 
حدود 15 میلیارد تومان تجهیزات، ماشین آلات به سازمان اضافه کردیم و با برنامه 
ریزی های انجام شده امید است این رقم تا پایان سال به 25 میلیارد تومان افزایش 

یابد. 
از صنابع شهر  داریم که  بندرعباس درخواست  فرماندار شهرستان  از  نوبانی گفت: 
بندرعباس در راستای دریافت اعتبارات جهت به روز رسانی تجهیزات آتش نشانی 

کمک بگیرند تا بتوانیم این ناوگان را به روز رسانی کنیم. 
مصیب نظری رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس در این مراسم با گرامیداشت 
یاد و خاطره شهدای آتش نشان، به بیان ارزش کار آتش نشانان پرداخت و گفت:  
هفتم مهر ماه روز تجلیل و قدردانی از کسانی است که در آیه قرآن کریم آمده است 
را نجات داده  امتی  این است که جان  را نجات دهد مانند  نفر  هر کس جان یک 
است و شما آتش نشانان غیور با از خود گذشتگی و فداکاری در مواقع حادثه ناجی 

افراد خواهید بود. 
نظری تصریح کرد: قرار گرفتن در موقعیت های خطر، خود رشادت می خواهد و هر 

چقدر از ایثار و رشادت های شما آتش نشانان بزرگوار صحبت کنیم باز هم کم است. 
رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: مجموعه شورای شهر حمایت از پرسنل 
آتش نشانی را وظیفه خود می داند و جهت به روز رسانی تجهیزات و ماشین آلات 

این سازمان اعضای شورای شهر همیشه حامی این سازمان بوده و هستند. 
نظری با قدردانی از خانواده های آتش نشانان بیان کرد: خانواده های آتش نشانان 
نیز ایثار زیادی می کنند و همیشه حامی این بزرگواران هستند و اگر الزامات ایمنی 
در سطح شهر رعایت شود خانواده این عزیزان نیز خاطرشان آسوده تر خواهد بود. 

رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: پیگیر این موضوع هستیم تا با حمایت 
همه مسولین استانی و کشوری شهدای آتش نشان جزو مصادیق شهادت محسوب 
شوند، امیدواریم با حمایت های همه مسئولان در سطح کشور به این مهم دست 

یابیم. 
محمد امین لیاقت رئیس سازمان آتش نشانی و ایمنی شهرداری بندرعباس در این 
مراسم با گرامیداشت یاد و خاطره شهدای آتش نشان فواد اورنگی، برکت جوذری، 
اسحق مرادزاده بیان کرد: هفتم مهر ماه امسال یکی از تلخ ترین دوران خدمتی بنده 
خواهد بود چرا که با برنامه ریزی های انجام شده قرار بود در این روز جشن بزرگی 

برای آتش نشانان بگیریم اما متاسفانه شهادت فواد اورنگی همه ما را به سوگ نشاند. 
لیاقت گفت: هر ساله در روز آتش نشان، یکی از آتش نشانان سازمان را به عنوان 
آتش نشان نمونه انتخاب می کردیم و قرار بود که در هفتم مهر ماه امسال شهید 
فواد اورنگی به عنوان آتش نشان نمونه معرفی شود و همه می دانیم که پوشیدن 
لباس آتش نشانی نیاز به روحیه ایثار، جهاد و فداکاری دارد که شهید فواد اورنگی 

این را دوباره به ما یادآوری کرد.
در  کرد:  اظهار  بندرعباس  ایمنی شهرداری  و خدمات  نشانی  آتش  سازمان  رئیس 
سال گذشته 3534 عملیات نجات توسط آتش نشانان شهرداری بندرعباس انجام 
شده است که 1479 مورد مربوط به عملیات اطفای حریق، 2055 مورد مربوط به 

عملیات امداد و نجات بوده که تعداد نجات یافتگان نیز 2096 مورد بود.
پایان  تا  که  شده  خریداری  نشانی  آتش  اطفایی  خودرو  دستگاه   3 افزود:  لیاقت 
سالجاری به ناوگان آتش نشانی شهرداری بندرعباس افزوده می شود و همچنین یک 
دستگاه فوماتیک نیز تا پایان سال به ناوگان آتش نشانی شهرداری بندرعباس اضافه 
می شود. وی افزود: یک دستگاه خودروی دیگر نیز بعد از تغییر کاربری تا پایان سال 

به خودروی اطفایی ناوگان این سازمان افزوده می شود.
رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری بندرعباس در ادامه گفت: در 
6 ماهه اول سال جاری هزار و 780 عملیات توسط آتش نشانان شهر بندرعباس 
صورت گرفته که 724 مورد مربوط به اطفای حریق و هزار و 56 مورد نیز مربوط 

به امداد و نجات می باشد. 
وی گفت: این سازمان آموزش نیروهای خود را در اولویت کاری قرار داده است. 

راستای  در  بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  از  تقدیر  با  پایان  در  لیاقت   
حمایت از این سازمان بیان کرد: امیدواریم با حمایت های اعضای شورای اسلامی 
شهر بندرعباس بتوانیم تجهیزات و ماشین آلات این سازمان را به روز رسانی کنیم. 
 گفتنی است، 240 نفر نیروی عملیاتی سازمان آتش نشانی شهرداری بندرعباس در 

11 ایستگاه آتش نشانی به خدمت رسانی مشغول فعالیت هستند.
در این مراسم از خانواده شهدای آتش نشان شهرداری بندرعباس فواد اورنگی، برکت 

جوذری و اسحاق مرادزاده تقدیر شد.

با  ایزوایکو  رئیس هیئت مدیره  نایب  و  هرمزگان من- دکتر سلمان ضربی مدیرعامل 
تبریک  این عرصه  دریادل  تمام  تلاشگران  به  را  دریانوردی  روز جهانی  پیامی  صدور 

گفت.
در متن این پیام آمده است :

رَ لکَُمْ ما فيِ الْرْضِ وَ الفُْلکَْ تجَْرِي فيِ البَْحْرِ بأَِمْرِهِ« َ سَخَّ »أَ لمَْ ترََ أنََّ اللَّ
آیا ندیدی که  خداوند آنچه را در زمین است و نیز کشتیهایی راکه به فرمان او بر صفحه 

اقیانوسها حرکت می کنند، مسخر شما کرد )سوره حج – آیه 65(.
در طول تاریخ دریا و دریانوردی تأثیرات عمیقی بر زندگی اقوام و ملت ها داشته ، دریا 
نوردی در ایران به عنوان کشوری که دارای مرزهای آبی و دریایی فروان است قدمتی 

به طول تاریخ دارد.
امروزه دریا از اهمیت ویژه ای در جهت توسعه برخوردار است، از این رو می توان گفت 
توسعه دریا محور در دنیا شدیداً مورد توجه قرار گرفته و حمل و نقل دریایی به دلیل 

داشتن مزیتهای فراوان نقشی بسیار استراتژیک در صادرات و واردات دارد.
در همین راستا مجتمع ایزوایکو تلاش می کند با پشتیبانی قدرتمند از صنعت حمل 
و نقل دریایی در تمامی بخش ها چه ساخت و یا تعمیر انواع شناورها  بستر مورد نیاز 
جهت رشد و توسعه دریایی را فراهم سازد و طی این سالها با بروز کردن و بومی سازی 

دانش توانسته این ظرفیت را به شکل چشمگیری افزایش دهد.
اینجانب به نمایندگی از خانواده بزرگ صنعت دریایی کشور روز جهانی دریانوردی را 
خدمت تمام تلاشگران دریادل عرصه دریانوردی کشور تبریک گفته و آرزوی سلامتی و 

موفقیت برای همگی عزیزان دارم.

ایزوایکو پشتیبان قدرتمند صنعت 
حمل و نقل دریایی کشور

آتش نشانان فداکار بندرعباس تجلیل شدند

آستانه  در  و  با هفته وحدت  هرمزگان من- همزمان 
جعفر  امام  و  )ص(  محمد  سعادت حضرت  با  ولادت 
صادق )ع( جشن گرامیداشت این هفته در پالایشگاه 

ستاره خلیج فارس برگزار شد.
خلیج  ستاره  نفت  شرکت  مدیرعامل  مراسم  این  در 
پیامبر  شخصیتی  و  اخلاقی  ابعاد  به  اشاره  با  فارس 
اعظم )ص( و لزوم بهره از این اسوه اخلاقی به تبریک 
هفته وحدت پرداخت و بر ضرورت حفظ وحدت در 
بین کارکنان برای اهداف والای تولید مستمر و پایدار 
فرآورده های سبد سوختی کشور در راستای خدمت 

به هموطنان ارجمند تاکید کرد.
علیرضا جعفرپور در ادامه سخنان خود روز گرامیداشت 

آتش نشانی و ایمنی را تبریک گفت و از تلاش های 
در  کرد.  تشکر  و  تقدیر  خطیر  عرصه  این  تلاشگران 
این آیین جعفرپور به اجرای طرح طبقه بندی مشاغل 
و  دقت  با  فارس  خلیج  ستاره  نفت  شرکت  کارکنان 
تلاش های بسیار اشاره کرد و این امر را در راستای 
تشویق، برابری و ایجاد ارزش در راستای اجرای امور 

برای پرسنل دانست.
این مراسم که به همراه اجرای برنامه های فرهنگی، 
جوایز  و  لوح  اهدای  با  بود،  طنز  و  تواشیح  هنری، 
نظام  دانشکاران  و  نشان  آتش  ایمنی،  برتر  نفرات  به 
خلیج  ستاره  نفت  شرکت  دانش  مدیریت  انگیزشی 

فارس به ایستگاه پایانی رسید.

کشف ۶۷ کیلو مواد مخدر شیشه از 
محموله گچ در بندرعباس

برگزاری جشن هفته وحدت در پالایشگاه
 ستاره خلیج فارس

از  هرمزگان  استان  گمرکات  ناظر  من-  هرمزگان 
کشف 67 کیلوگرم مواد مخدر شیشه از محموله گچ 

خبر داد.
حسین سعیدی از کشف محموله مواد مخدر از نوع 
شیشه خبر داد و اظهار کرد: با هوشیاری همکاران ما 
در گمرک شهید رجایی مقدار 67 کیلو و 945 گرم 
مواد مخدر از نوع شیشه که درون کیسه های گچ و 

داخل کانتینر جاسازی شده بود، کشف شد.
مواد  محموله  این  کشف  از  جزئیاتی  بیان  با  وی 
ظنّ  با  رجایی  شهید  گمرک  مأموران  افزود:  مخدر، 
جاسازی مواد مخدر در یک کانتینر و با بررسی دقیق 
از کیسه های حاوی گچ، موفق به کشف 67 کیلوگرم 

مواد مخدر شدند.
سعیدی با اشاره به اینکه گمرکات استان هرمزگان به 
ویژه گمرک شهید رجایی، از گمرکات موفق کشور 
در حوزه مبارزه با قاچاق مواد مخدر و کشف آن به 
شمار می روند، تصریح کرد: هوش و ذکاوت، دقت و 
انجام  استان در  این  اقتصادی  بالای مرزبانان  تجربه 

تشریفات گمرکی موجب شده تا سوداگران مرگ و 
سودجویان نتوانند به اهداف شوم و پلید خود دست 

یابند.
مدیرکل گمرک شهید رجایی ضمن تشکر و قدردانی 
هوشیاری،  کرد:  خاطرنشان  کاشف،  همکاران  از 
احساس مسئولیت و وجدان کاری کارکنان خدوم و 
دلسوز این اداره کل موجب کشف چنین محموله ای 
سیر  جهت  نیز  شده  کشف  محموله  و  است  شده 
مراحل قانونی و رسیدگی بیشتر به مراجع ذیصلاح 

تحویل می شود.

هرمزگان من- یک رام قطار کانتینری شامل 31 واگن که از منطقه »فرماچیوفو« روسیه به مقصد عربستان وارد 
سرخس شده و طی سه روز و نیم از سرخس به بندرعباس رسید.

یک رام قطار کانتینری شامل 31 واگن که از منطقه »فرماچیوفو« روسیه )منطقه چلیابینسک( به مقصد عربستان 
وارد سرخس شده بود، پس از طی مسیر یک هزار و 610 کیلومتری در شبکه ریلی ایران طی سه روز و نیم از سرخس 
به بندرعباس رسید. محموله این قطار در ادامه توسط کشتی از بندرعباس به عربستان ارسال خواهد شد. فورواردری 

این محموله توسط شرکت فورواردری راه آهن حمل ونقل انجام شده است.
پیش از این در روز هشتم شهریورماه برای نخستین بار یک رام قطار باری ترانزیت محموله روسی به عربستان به 

بندر شهید رجایی بندرعباس وارد شد.
انتخاب مسیر بندرعباس برای ترانزیت کالا از روسیه به عربستان سعودی، موجب افزایش درآمد گمرکی کشور و 
استان، فعال تر شدن محوطه های تخلیه و بارگیری، رونق حمل و نقل ریلی و افزایش سهم راه آهن در ترانزیت کالا و 

کاهش خطرات ناشی از حمل و نقل جاده ای می شود.
علاوه بر اهمیت و منافع اقتصادی، تداوم برنامه ای این مسیر ترانزیتی نشان دهنده جهت گیری درست اقتصادی و 
اقتدار در سیاست خارجی دولت سیزدهم است و پیام امنیت همه جانبه و پیوند منافع مشترک کشورهای مختلف از 

خزر تا خلیج فارس را تبیین می کند.

قطار روسیه – عربستان به 
بندرعباس رسید
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هفته نامه

توسعه و گسترش ورزش همگانی نقش مهمی در ارتقاء شور و نشاط و بالا بردن اميد به زندگی دارد و تاثير این 
مهم در سال های اخير در همه کشورهای جهان به خصوص ایران قابل مشاهده است.

اگر چه ورزش همگانی شور و نشاط اجتماعی را به همراه می آورد اما نمی تواند ایجاد انگيزه در جوانان و نوجوانان 
داشته باشد چرا که آنچه این قشر از جامعه را از انواع آسيب های اجتماعی مصون می دارد توسعه ورزش حرفه 

ای و قهرمانی است.
توسعه و گسترش ورزش حرفه ای و قهرمانی در جامعه نيازمند حمایت های همه جانبه مسئولان است. حمایت 
از ورزش علاوه بر اینكه موجب توسعه نشاط و شادابی می شود، ابزار تبليغاتی قدرتمندی برای صنایع به شمار 

می رود که پرداختن به این اصل مهم موجب پيوند اقتصاد صنایع و ورزش می شود.
و  منطقی  پيوند  اما  کنند  می  فعاليت  بزرگ  بنگاه  ها  ده  اقتصادی،  استان  یك  عنوان  به  هرمزگان  استان  در 
معنادار ورزش حرفه ای و صنعت آنگونه که انتظار می رود در آن رقم نخورده و ریشه های محكمی ندارد و 
هنوز صنعت نتوانسته به مطالبات ورزش حرفه ای این خطه به درستی پاسخ دهد اما با وجود فعال بودن صنایع 
بزرگ دراستان به ویژه درغرب بندرعباس،فولاد هرمزگان به خوبی توانسته در قبال مسئوليت های اجتماعی، 

در ورزش تيمداری کند.
توسعه ورزش استان هرمزگان رویكردی است که به ویژه در سال های اخير همواره مورد تأکيد و توجه مدیرعامل 
فولاد هرمزگان بوده است. فولاد هرمزگان در ليگ بانوان کشور در رشته های مختلف یك تيم نام آشناست. در 

ادامه آخرین وضعيت ورزش بانوان فولاد هرمزگان از نظرتان می گذرد.

مدیر امور ورزش فولاد هرمزگان گفت: فولاد هرمزگان دربخش بانوان ۴ تيم در رشته های هندبال، فوتسال، 
واليبال و بسكتبال تحت پوشش دارد که تيم هندبال و فوتسال هم اکنون در ليگ های برتر و تيم های بسكتبال 

و واليبال در دسته اول کشور حضور دارند.
برخی رشته های  این که در خصوص  بيان  با  فولاد هرمزگان  ورزش  امور  مدیر  کارگران«  »محمد 
انفرادی مانند تكواندو، قایقرانی و تيراندازی نيز حمایتهایی از سوی فولاد انجام می شود اظهار کرد: 
در مجموع برای تيم های قهرمانی گروهی بانوان اهدافی تعریف شده که بتوانيم از ظرفيت بچه های 
بومی استان استفاده کنيم تا سطح دانش وتوانمندی خود را توسعه داده، به سطوح بالاتر برسند و 

جزو مربيان خوب کشور محسوب شوند.
وی افزود: مبنای تيم داری در فولاد هرمزگان به این نحو است که تيم ها باید به صورتی بسته شوند 
که بالای ۷۰ درصد از ظرفيت بازیكنان سطح استان و ۳۰ درصد از خارج استان استفاده شود. البته 
این موضوع در خصوص رشته هند بال بانوان که سابقه ليگ برتری نداشته ایم در فصل جاری متفاوت 
خواهد بود.  به نحوی که ۵۰ درصد بازیكنان از خارج استان و ۵۰ درصد هم از بازیكنان بومی استفاده 
خواهد شد، اما از سال آینده سعی می کنيم با جوانان استان قرارداد بسته واز ظرفيت ۷۰ درصدی 

آنها استفاده کنيم.
کارگران، خروجی برنامه ریزی حمایتی فولاد از تيمهای بسكتبال، واليبال،هندبال و فوتسال بانوان را، 
رسيدن به سوپر ليگ عنوان کرد و گفت: با توجه به پيش بينی های انجام شده، تيمهای ما شرایط 
صعود به سوپر ليگ را دارند و در رشته هندبال نيز در فصل جاری به دنبال تصاحب سكوی اول تا 

سوم هستيم.
مدیر امور ورزش فولاد هرمزگان، نحوه انتخاب بازیكنان بومی را بر مبنای عملكرد در ليگ  فصل 
گذشته و گذراندن مراحل تست های مربوطه و دارا بودن شرایط ایده آل دانست و خاطر نشان کرد: 
بنا داریم در۴ سال آینده در رشته های فعال حداقل یك بازیكن در سطوح ملی داشته باشيم. گرچه 
هم اکنون نيز در رشته هندبال یك نفر و در فوتسال دو نفر به تيم ملی دعوت شده اند و اگر عملكرد 

تيم از لحاظ فنی بالا برود تعداد بيشتری از بازیكنان ما می توانند در سطح ملی اضافه  شوند.
وی همچنين گفت: از قهرمانان ملی خانم کاظمی دررشته قایقرانی المپيك آسيایی که هم اکنون 
در تيم ملی حضور دارد و از شنبه آینده مسابقاتشان آغاز می شود و خانم حيدری نيز که در واليبال 
نشسته پارا آسيایی حضور داشته و با مجموعه فولاد قرارداد دارند، حمایت می کنيم و اگر صاحب 

مدال آورشوند به صورت ویژه از آنان تقدیر می شود.

سرمربی تیم بسکتبال بانوان فولاد هرمزگان: 
به فکر صعود به لیگ برتر هستیم

سرمربی تيم بسكتبال بانوان فولاد هرمزگان اظهارداشت: با توجه به برنامه ریزی مناسب و استفاده از 
بازیكنان درجه یك، فقط به فكرصعود به ليگ برتر هستيم.

»مهسا پرانداخ« سرمربی تيم بسكتبال بانوان فولاد هرمزگان گفت: تيم بسكتبال بانوان فولاد هرمزگان 
مدت چهار هفته است که تمرینات خود را آغاز کرده است. کادر فنی ما را خانم چنگ )مدیرفنی تيم(، 
خانم هنگام پور) کمك مربی(، خانم حمدی اصل) سرپرست تيم( و خانم سالار حسينی )تدارکات( 

تشكيل می دهند و در مسابقات امسال، یك آناليزور نيز به تيم اضافه شده است.
وی با انتقاد از زمان نقل و انتقالات در مسابقات ليگ دسته یك بسكتبال که دیر آغاز می شود، ادامه 
داد: مدت ۵ روز است تيم ما کامل شده و بازیكنان مورد نياز خود را جذب کرده ایم، تمرینات بدن 
سازی انجام شده و تاکتيك های تيمی خود را شروع کرده و منتظر اعلام فدراسيون جهت اعزام به 

مسابقات ليگ یك کشور هستيم.
سرمربی تيم بسكتبال بانوان فولاد هرمزگان با بيان این مطلب که تيم ما از ليگ ۲ به ليگ یك صعود 
کرد و به مرحله پلی آف رسيدیم اما از صعود باز ماندیم، گفت: سال گذشته نيز در ليگ یك و جزو 
۴ تيم نخست رقابت ها بودیم و متاسفانه باز هم بد شانسی آوردیم و در مرحله پلی اف نتوانستيم به 

ليگ برترصعود کنيم.
»پرانداخ« تعداد بازیكنان تيم بسكتبال بانوان فولاد را ۱۴ بازیكن) ۶ بازیكن غير بومی( اعلام کرد و 
با ابراز تاسف از اینكه با وجود ۷  سال حضور در ليگ برتر به دليل عدم حمایت، از ليگ برتر سقوط 
کردیم، ادامه داد: با وجود تمام ناملایمات، فولاد هرمزگان به صورت جدی از ما حمایت می کند که 

جای تقدیردارد.
وی با بيان اینكه هم اکنون کادرهيئت جدید بسكتبال استان، توجه وبژه به  استعداد یابی پایه و مينی 
بسكتبال دارد، امكانات سالنی تمرینات تيم را بسيار خوب ارزیابی کرد و و گفت:برای آمادگی بهتر 
تيم، آخر مهر ماه دو بازی تدارکاتی در تهران با دو تيم ليگ برتری خواهيم داشت و با توجه به تقویت 

برخی پست های کليدی، انتظار داریم تيم ما نتيجه خوبی در رقابت ها کسب کند.
سرمربی تيم بسكتبال بانوان فولاد هرمزگان بكار گيری یك روان شناس را از ضرورت های یك تيم 
بسكتبال دانست و گفت: ما در هرمزگان استعدادهای بسيار خوبی داریم که می توان به بازیكنانی 

چون انيس مرادی ، عسل و غزل محسنی و مائده مریدی اشاره کرد.

سرمربی تیم والیبال بانوان فولاد هرمزگان:
جزو چهار تیم نخست لیگ والیبال خواهیم بود

سرمربی تيم واليبال بانوان  فولاد هرمزگان ابرازاميدواری کرد؛ با توجه به شرایط خوب نفرات تيم 
واليبال و آمادگی مناسب تيمی، جزو چهار تيم اول مسابقات ليگ خواهيم بود.

»بتول مهران پور« سرمربی تيم واليبال بانوان فولاد هرمزگان ضمن تقدیر از حمایت های ویژه مدیران 
فولاد هرمزگان و با بيان اینكه امسال ۱۶ تيم در چهار گروه چهار تيمی در ليگ دسته یك واليبال 
بانوان سری A حضور دارند، ادامه داد: تيم فولاد هرمزگان با تيم های نام آوران مشهد، آوین البرز و 

آمل هم گروه است. این رقابتها از نيمه دوم آبان آغاز می شود.
وی از آغاز کار بدنسازی تيم فولاد خبر داد و گفت: در حال حاضر مدت ۲ ماه است که کار خود 
را شروع کرده ایم و در مرحله تاکتيك هستيم و در تيم ما ۱۲ بازیكن بومی و ۴ بازیكن غير بومی 
حضور خواهند داشت که تمامی بازیكنان از هفته آینده وارد اردو شده و نيمه دوم آبان ماه شاهد آغاز 

مسابقات ليگ خواهيم بود.
 مهران پور ادامه داد:  در سال اول از بين ۳۲ تيم به رنكينگ شانزدهم رسيدیم و در سال دوم نيز از 
بين ۱۶ تيم در رنكينگ هشت قرار گرفتيم  که می توان گفت در دو دوره حضور در مسابقات ليگ 
صعود ۵۰ درصدی را شاهد بودیم و در سال جاری نيز تلاش داریم تا بهتر عمل کرده و به سوپر ليگ 

صعود کنيم.
سرمربی تيم واليبال بانوان فولاد هرمزگان، واليبال را یك رشته ورزشی گروهی خواند و اضافه کرد: 
واليبال پنج پست دارد که ما بازیكنان خود را انتخاب کرده ایم و برای چهار پست، بازیكن خارج از 

استان به خدمت گرفته ایم که سه بازیكن از اصفهان و یك نفر از همدان اضافه شدند.
البته دو نفر از سه بازیكن اصفهانی ما، سال گذشته در ليگ یك صاحب مقام شدند و سعی کردیم از 
بازیكنان با تجربه در کنار بازیكنان جوان استفاده کنيم تا بازیكنان ما در کنار آنها صاحب تجربه شوند.

وی با بيان اینكه مسابقات سال گذشته در پنج دوره رفت و برگشت برگزار شد و شرایط بسيار سخت 
بود، خاطر نشان ساخت: خوشبختانه امسال مسابقات به صورت متمرکز و در دو گروه  به صورت 
رفت و برگشت انجام می شودکه دور آخر به صورت نهایی برگزار خواهد شد، یعنی سه دوره بيشتر 

مسابقه نداریم.
مهران پور تصریح کرد: بسياری از بازیكنانی که در ليگ برتر بازی کرده اند، به دليل اینكه رفت و آمد 
در ليگ یك کمتر است در حال پيوستن به تيمهای ليگ یك هستند و این اتفاق ممكن است کار 
ما را اندکی سخت کند، چون مبلغ قرارداد این بازیكنان خيلی بالا بود، نتوانستيم آنها را جذب کنيم 
و ممكن است شرایط اندکی تغيير کند، اما تمام تلاش خود را می کنيم تا با همين بازیكنانی که به 

خدمت گرفته ایم نتيجه خوبی را رقم بزنيم.
رنجبر  اول(، خانم  )مربی کمك  واليبال شامل مهدیه ضميری  تيم  فنی  کادر  اعضای  به گفته وی، 
)کمك دوم(، خانم معتقدی )آناليزور(، خانم محمودی )مدیر تيم(، خانم پيروانی )سرپرست( و خانم 
خادمی )تدارکات تيم( هستند.ما قبل از این دو سال، مدت ۱۲ سال از ليگ دور بودیم که جا دارد 
از حمایت های مدیرعامل فولاد تقدیر کنيم که مدت سه سال است ما را همراهی می کند و البته 
کاستی هایی وجود دارد که هر سال نسبت به سال گذشته شرایط بهتر می شود و در سال های آینده 

حتما مشكلات برطرف خواهد شد.
وی ضمن تقدیر از مجموعه فولاد که با برنامه ریزی مناسب، سالن مناسب و بزرگ در اختيار تيم 
واليبال گذاشته اند، اضافه کرد: در سال گذشته سالن نداشتيم اما امسال سالن داریم و امكانات تيم 
واليبال با گذشت زمان بهتر می شود، سال گذشته همچنين سه تيم در ليگ یك داشتيم که نيروهای 
ما تقسيم شده بودند اما امسال دو تيم در ليگ داریم که ۸۰ درصد نيروهای تقسيم شده  در اختيار 

ما هستند که تاثير خوبی در پيشبرد اهداف ما خواهد داشت.
مهران پور ادامه داد: در برخی جاها ممكن است نقاط قوت داشته و در برخی جاها ضعيف باشيم، 
بومی  توانمند  و  نيروهای جوان، قدرتمند  از  استفاده  بومی و  نيروهای غير  به خدمت گرفتن  با  که 
امكانات خود را بسيج کرده ایم تا نقاط ضعف خود را ترميم کنيم که در مدت اندک، وضعيت تيم 

بهبود خواهد یافت.

سرمربی تیم فوتسال بانوان فولاد هرمزگان:
هدف ما ،صعود به سوپر لیگ فوتسال 

سرمربی تيم فوتسال بانوان فولاد هرمزگان، حمایت رسانه های استان را موجب دلگرمی بانوان در مسابقات 
فوتسال کشور دانست.

»کلثوم دارا« با بيان اینكه امسال با برنامه ریزی خوب فولاد در فوتسال بانوان، نزدیك  ۲ ماه است که تمرینات 
خود را شروع کرده  ایم و تيم بسته شده و در آمادگی خوبی به سر می برد، اما زمان قطعی مسابقات به ما 

اعلام نشده که احتمالاً اواخر مهر ماه اعلام خواهد شد.
کردیم،  آغاز  زود  را  تمریناتمان  چون  گفت:  فولاد  بانوان  فوتسال  تيم  در  انتقالات  و  نقل  در خصوص  وی 
توانستيم یارگيری خوبی انجام دهيم و از ظرفيت استان استفاده کنيم و در حال حاضر با توجه به ظرفيت 

بالای بازیكنان بومی در فصل جدید، تنها ۲ بازیكن را از خارج استان به خدمت گرفته ایم.
دارا با بيان اینكه مجموعه فولاد حمایت ویژه ای را از ورزش بانوان در دستور کار دارد، تصریح کرد: امسال ۱۲ 
تيم در ليگ برتر حضور دارند و  مسابقات به صورت رفت و برگشت برگزار می شود و هر هفته یك دیدار انجام 
می دهيم که با توجه به حمایت های بسيار خوب فولاد، قطعا صعود به سوپر ليگ را در دستور کار خود داریم.
سرمربی تيم فوتسال بانوان فولاد هرمزگان، نخستين دیدار تيم فولاد در مسابقات ليگ برتر را مقابل تيم 
کرمان عنوان کرد و افزود: امسال دومين سال است که در ليگ برتر حضور داریم، سال گذشته تا مرحله پلی 
آف رفتيم اما با وجود اینكه بازیكنان ما خوش درخشيدند نتوانستيم به سوپرليگ صعود کنيم که در سال 
جاری با توجه به نظم و انضباطی که در باشگاه فولاد حاکم است و انجام تمرینات مستمر، اميدواریم که به 

سوپر ليگ صعود کنيم.
وی با بيان این مطلب که سال گذشته توانستيم ۴ تن از بازیكنان خود را به تيم ملی معرفی کنيم ادامه داد: 
امسال در کادر فنی تغييراتی داده شده است که با تشكر از کادر فنی سال گذشته که کنار ما بودند، هم اکنون 
کمك مربی ما خانم نورالدینی، سرپرست خانم فيروزی و تدارکات ما خانم دیناری هستند که با وجود کادر 
مناسب انتظار داریم نتيجه مطلوبی کسب کنيم و شاهد حضور بازیكنان بيشتری در اردوی تيم ملی باشيم.

نيز سه  تيم حضور داشتند ودر سال جاری  بازیكن جوان فولاد در  اینكه سال گذشته ۵  اعلام  دارا ضمن 
بازیكن جوان زیر ۱۸ سال در ترکيب تيم فولاد حضوردارند، با تقدیر از برنامه ریزی مناسب مجموعه فولاد در 
خصوص رده های سنی پایه، اظهارداشت: هم اکنون وجيه صادقی به تيم ملی فوتسال بزرگسالان دعوت شده 

و فاطمه بحری و زهرا اسماعيلی نيز در اردوی تيم ملی جوانان کشور حضور خواهند داشت.
سرمربی تيم فوتسال بانوان فولاد هرمزگان در بخشی دیگر یك از دغدغه های تيم فوتسال در سال گذشته را 
نبود  سالن مناسب بيان کرد و گفت: امسال با تلاشهای بسيار خوب کادر مدیریت ورزش فولاد، این مشكل 
مرتفع شده و به عنوان مثال معمولا از یك هفته قبل سالن فجر و سالن جانبازان برای تمرینات مشخص شده 

و برنامه ریزی خوبی انجام شده است که به پيشرفت و برنامه ریزی تيمی ما کمك زیادی می کند.
وی در ادامه با بيان اینكه ما در سال گذشته یك راس در تيم داشتيم، اما امسال مشكل را برطرف کرده و 
دو رأس را در تيم خود داریم، ادامه داد: در سال جاری پس از بستن تيم، ۴ دیدار تدارکاتی انجام دادیم و دو 

اردوی خارج از استان را درخواست کرده ایم که اميدواریم به نتيجه مورد نظر برسيم.
دارا بااشاره به این مطلب که تيم های ليگ برتر هنوز شكل درستی نگرفته اند و ممكن است برخی تيم ها 
حتی در مسابقات شرکت نكنند، عملكرد تيمهای کرمان، مشهد، شيراز و خوزستان را در مسابقات ليگ سال 
گذشته بسيار خوب ارزیابی کرد و گفت:درحال آناليز تيم هایی هستيم که در مسابقات فصل گذشته خيلی 
خوب ظاهر شدند، تا بتوانيم نتيجه خوبی بگيریم و من فكر می کنم در شرایط کنونی، فولاد تنها تيمی است 

که نفراتش مشخص شده و از آمادگی مناسبی برخوردار است.

توسعه ورزش استان، رویکرد مدیران فولاد؛

فولاد هرمزگان،الگوی موفق در ورزش هرمزگان


